



3<sup>rd</sup> June, 2020

## High Risk Group Acid Test Acknowledgement

### 高风险人群核酸检测 - 承诺书

My child chose not to participate the nucleic acid test as we do **NOT** belong to any of the following situations:

鉴于学生自身**不存在**如下情况，自愿申请不参加核酸检测。

1. My child has travelled from Hubei Province (except Wuhan City) to Beijing since March 25th, 2020;  
2020年3月25日后从湖北（除武汉）返京；
2. My child has travelled from Wuhan City to Beijing since 8<sup>th</sup> April 2020;  
2020年4月8日后从武汉返京；
3. Travel from overseas or other city in China less than 2 weeks before school resume day  
开学前2周从境外和京外其他地区返京；
4. My child has contacted visitors from medium and high-risk regions nor personnel who travelled from overseas less than 2 weeks before school resume day;  
学生开学前2周曾接触过国内中高风险地区访客和境外回国人员；
5. My child is/was diagnosed cases, positive at nucleic acid test, suspected cases, or close contacts;  
学生曾为确诊病例、核酸检测阳性者、疑似病例、密切接触者；

My child has no symptoms like fever, cough, nasal congestion, runny nose, sore throat, diarrhea, chest tightness, etc. and in good health condition.

学生近日无发热、咳嗽、鼻塞、流涕、咽痛、腹泻、胸闷等症状并身体健康。

By my signature below, I hereby confirm that the statement above are true and there is no concealment, omission or misrepresentation in the acknowledgment. If there exists anything against the actual situation, the student and the guardian shall bear legal liability.

监护人签字确认，所述内容无瞒报、漏报、谎报。如有不实，学生和监护人愿承担一切法律责任和相应后果。特此承诺。

Parent Signature \_\_\_\_\_  
监护人签字

Parent Phone number \_\_\_\_\_  
联系电话

Child Name \_\_\_\_\_  
学生姓名

Class: \_\_\_\_\_  
班级